
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 2. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 119
Vil ministeren redegøre for, hvad Sundheds- og Ældreministeriet foretog sig,
efter at Region Syddanmark ca. 20. august 2015 havde fremsendt en efter-
spurgt redegørelse om situationen med ambulancekørslen. Foretog ministe-
ren et faktatjek af Region Syddanmarks redegørelse, eller gennemlæste mini-
steren blot redegørelsen og fandt den dækkende og fyldestgørende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Morten-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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